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00.01 Goedkeuring virtueel vergaderen Raad voor Maatschappelijk Welzijn - besluit 
burgemeester 10 juni 2020. 

 
BESCHRIJVING 

 
Aanleiding en Feitelijke context 

Naar aanleiding van COVID-19 zijn er richtlijnen uitgevaardigd die fysiek vergaderen afraden. 

In deze omstandigheden kan de burgemeester een besluit uitvaardigen voor de organisatie van de 
vergaderingen van de lokale bestuursorganen. 

Bij besluit van 10 juni 2020 heeft de burgemeester een verordening goedgekeurd om de raad voor 
maatschappelijk welzijn en de gemeenteraad virtueel te organiseren achter gesloten deuren. 

Argumentatie 

Fysieke bijeenkomsten van bestuursorganen zijn af te raden, dit kan enkel in uitzonderlijke gevallen 
nog de werkwijze zijn (richtlijnen Agentschap Binnenlands Bestuur). 



Virtuele of digitale vergaderingen genieten tijdens de federale fase de voorrang. In de huidige 
omstandigheden is een fysieke bijeenkomst van 25 personen niet opportuun, zeker niet in de raadzaal 
die daarvoor veel te beperkt is om voldoende de regels van hygiëne en social distancing te kunnen 
waarborgen. Omwille van dezelfde reden is het aangeraden om geen publiek in de raadzaal toe te 
laten. 

Er bestaan voldoende mogelijkheden om op een virtuele/digitale manier de vergaderingen te 
organiseren. 

De burgemeester dient bij de keuze voor een digitale of virtuele vergadering een besluit te nemen: 

- de burgemeester kan de besluiten per vergadering van het bestuursorgaan nemen, ofwel voor de 
vergaderingen van het bestuursorgaan gedurende de volledige periode van de federale fase; 

- de burgemeester legt hierin de modaliteiten vast op welke wijze het bestuursorgaan vergadert; 

- de besluiten moeten in overeenstemming zijn met de richtlijnen die gelden om de gevolgen en de 
verspreiding van COVID-19 te beperken. 

De burgemeester kan deze verordening nemen in toepassing van artikel 134 §1 van de nieuwe 
gemeentewet in de plaats van de gemeenteraad. 

De verordening vervalt indien ze niet in de eerstvolgende vergadering van de 
gemeenteraad wordt bekrachtigd. Aangezien echter de raad van maatschappelijk welzijn voor de 
gemeenteraad vergadert, wordt ook aan de raad voor maatschappelijk welzijn gevraagd akkoord te 
gaan met een virtuele raad achter gesloten deuren. 

Pers en publiek kunnen de vergadering wel virtueel volgen. 

 
JURIDISCH KADER 

 
Decreet van 22 december 2017 over het lokaal bestuur. 

De nieuwe gemeentewet, inzonderheid artikel 134 §1 en 135 §2. 

Besluit van de burgemeester van 10 juni 2020. 

 
BESLUIT 

 
Met 22 stemmen voor (Mondelaers Paul, De Rop Ingrid, Van Meijvis Louis, Williams Anja, Daems 
Leander, Janssens Caroline, Vermeulen Niels, Helsen Jeroen, Smets Benny, Sels Frank, Mensch 
Jurgen, Van Hove Ils, Gielis Tine, Broeckx Gerda, Moons Raf, Nysmans Bob, Vanbel Felix, Devoghel 
Nele, Lintermans Hanne, Van de Weyer Theo, Baumans Bart, Hoes Stefaan), 1 stem tegen 
(Laermans Richard) en 1 onthouding (Vankrunkelsven Willem). 

Artikel 1 

De Raad voor Maatschappelijk Welzijn gaat akkoord om de vergadering van 23 juni 2020 virtueel en 
achter gesloten deuren te houden. 



Artikel 2 

Pers en publiek kunnen de vergadering wel virtueel volgen. 

 
 

01.01 Notulen voorgaande zitting. 

 
BESCHRIJVING 

 
Het betreft de notulen van 26 mei 2020. 

 
BESLUIT 

 
Enig artikel 

De notulen van 26 mei 2020 worden goedgekeurd met 14 stemmen voor (Smets Benny, Sels Frank, 
Mensch Jurgen, Van Hove Ils, Gielis Tine, Broeckx Gerda, Moons Raf, Nysmans Bob, Vanbel Felix, 
Devoghel Nele, Lintermans Hanne, Van de Weyer Theo, Baumans Bart, Hoes Stefaan) en 
10 onthoudingen (Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem, De Rop Ingrid, Van 
Meijvis Louis, Williams Anja, Daems Leander, Janssens Caroline, Vermeulen Niels, Helsen Jeroen). 

 
 

10.00.a Zomeropvang. 

 
BESCHRIJVING 

 
Raadslid Caroline Janssens geeft aan dat vanaf maandag 15 juni ingeschreven kon worden voor de 
zomeropvang ‘t Kakelnestje. Er waren 76 plaatsen voorzien voor lagereschoolkinderen en 115 
plaatsen voor kleuters. N-VA krijgt volop signalen dat die cijfers vrij laag zijn om tegemoet te kunnen 
komen aan de vraag van de Laakdalse ouders. Verder worden kinderen die maar 1 dag per week 
aanwezig zijn ook meegeteld voor de andere dagen. Raadslid Caroline Janssens begrijpt dat 
aangepaste maatregelen nodig zijn, maar is het niet mogelijk dat meer kinderen opgevangen kunnen 
worden? Er wordt ook met het online systeem I-school gewerkt, waarvan veel gemeenten 
gebruikmaken. Die maandag lag dat systeem plat door overbelasting. Kan schepen Raf Moons het 
engagement nemen om te bekijken dat er eventueel extra opvangplaatsen kunnen worden voorzien? 
Kan ook contact worden opgenomen met de beheerders van I-school om de problemen te signaleren 
en te vragen naar oplossingen zodat mensen in de toekomst niet uren achter hun pc moeten zitten om 
een plaatsje te reserveren? 

Schepen Raf Moons antwoordt dat I-school op 15 juni inderdaad een probleem had. In normale tijden 
zijn die inschrijfdagen verspreid over juni en eventueel kan I-school extra voorzieningen treffen zodat 
er extra serverruimte is, zodat dit probleem zich niet voordoet. Dit jaar moesten de gemeenten echter 
lang wachten op de richtlijnen. Op een gegeven moment hebben zij allemaal samen beslist om op 15 
juni te starten en toen kon I-school geen extra serverruimte meer voorzien. Bij een eerdere planning 
zoals in andere jaren gaat dit probleem zich niet voordoen. De gemeente heeft uiteraard contact 
gehad met I-school en zij hebben verzekerd dat dit in de toekomst niet zal voorvallen, tenzij sprake is 
van uitzonderlijke omstandigheden zoals nu met deze coronacrisis. De dag nadien was het systeem 
ook weer terug in orde en konden de mensen zich inschrijven. 

Verder is de zomeropvang niet alleen een verhaal van de buitenschoolse kinderopvang. Het lokaal 
bestuur heeft ook nog de speelpleinwerking en de sportkampen, waarvoor ook inschrijvingen mogelijk 
zijn om aan zomeropvang te doen. Schepen Raf Moons spreekt ook ten stelligste tegen dat sprake 
zou zijn van een dreigend tekort. Een week voor de start van de zomer staan veel minder mensen op 
de reservelijst dan in voorgaande jaren. De begeleiders hebben de schepen ook verzekerd dat de 



kans groot is dat zij ook nog een plaats kunnen vinden. Bij de speelpleinwerking en de sportkampen is 
nog ruimte. Er is ook proactief vanuit de buitenschoolse kinderopvang via I-school een mail naar alle 
geregistreerde mensen gestuurd waarin uitleg werd gegeven. 

Raadslid Caroline Janssens vindt het raar om te horen dat dit jaar zoveel mensen minder op de 
wachtlijst staan, omdat heel veel externe kampen ook niet doorgaan. Men zou juist verwachten dat er 
extra vraag is naar het gemeentelijke aanbod. Heeft schepen Raf Moons zicht op de oorzaak? Zijn er 
meer mensen thuis, die dus niet op vakantie gaan? 

Schepen Raf Moons maakt dezelfde inschatting als het raadslid. Er zijn waarschijnlijk veel mensen die 
niet op vakantie gaan in verband met de coronacrisis. Of zij werken thuis en kunnen daarmee zelf voor 
opvang zorgen. Misschien hebben ze ook nog schrik van de situatie en zolang geen volledig groen 
licht wordt gegeven zoeken ze andere oplossingen. Dit zijn echter veronderstellingen. 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 
 

11.01 Reglement houdende wijziging tussenkomst voor bewoners van woonzorgcentra en 
terugvordering. 

 
BESCHRIJVING 

 
Aanleiding en Feitelijke context 

Ouderen die betalingsmoeilijkheden ondervinden tijdens hun verblijf in het woonzorgcentrum, kunnen 
zich richten tot het OCMW voor financiële ondersteuning. Ook vragen woonzorgcentra vaak een 
borgstelling van het OCMW aan nieuwe bewoners als garantie dat het OCMW zal tussenkomen in de 
kosten wanneer de eigen middelen van de oudere onvoldoende blijken te zijn. Het wettelijk kader voor 
tussenkomsten van het OCMW voor bewoners in een woonzorgcentrum is beperkt. Om invulling 
te geven aan hetgeen niet geregeld is in de wetgeving, heeft het VVSG een cahier ontworpen met 
voorbeelden waarmee het OCMW in de praktijk geconfronteerd kan worden. Aan de hand van dit 
cahier hebben we onze werkwijze overlopen en besproken. Dit leidde tot een aanpassing van het 
reglement OCMW - tussenkomst voor bewoners van woonzorgcentra en terugvordering dd. 04/2012 
(zie bijlage). Het aangepaste reglement treedt in werking op1 juli 2020. 

 
JURIDISCH KADER 

 
Organieke wet van 08/07/1976. 

Decreet lokaal bestuur van 22/12/2017. 

Wet van 02/04/1965 betreffende het ten laste nemen van steun inclusief latere wijzigingen in KB’s. 

OCMW-reglement tussenkomst in de kosten rusthuisopname en terugvordering (BCSD 4 april 2012). 

 
FINANCIELE EN BELEIDSINFORMATIE 

 
RA001529 Verblijfskosten bejaarden in rustoord 

 
BESLUIT 

 



Met 21 stemmen voor (De Rop Ingrid, Van Meijvis Louis, Williams Anja, Daems Leander, Janssens 
Caroline, Vermeulen Niels, Helsen Jeroen, Smets Benny, Sels Frank, Mensch Jurgen, Van Hove Ils, 
Gielis Tine, Broeckx Gerda, Moons Raf, Nysmans Bob, Vanbel Felix, Devoghel Nele, Lintermans 
Hanne, Van de Weyer Theo, Baumans Bart, Hoes Stefaan), 1 stem tegen (Mondelaers Paul) en 
2 onthoudingen (Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

Enig artikel 

De raad voor maatschappelijk welzijn keurt het (aangepaste) reglement houdende tussenkomst voor 
bewoners van woonzorgcentra en terugvordering goed. 

 
 

11.01.a Lokale armoedebestrijding. 

 
BESCHRIJVING 

 
Raadslid Caroline Janssens merkt op dat er middelen vanuit de Vlaamse regering zouden komen voor 
de lokale besturen. De Vlaamse regering heeft onlangs bekend gemaakt dat zij 15 miljoen euro gaan 
vrijmaken voor de lokale besturen om in te zetten voor de lokale armoedebestrijding. Die extra 
middelen zijn er gekomen omdat vanwege de coronacrisis heel wat burgers in een precaire situatie 
zitten. Voor Laakdal betekent dit dat er 26.485 euro extra komt. Een aanpak op maat van kwetsbare 
mensen is dan ook mogelijk. N-VA vraagt om goed na te denken waarvoor die middelen ingezet 
kunnen worden en vraagt om een plan van aanpak uit te werken. 

Schepen Raf Moons stelt dat naast het bedrag dat het raadslid vermeldt, ook nog 27.956, 41 euro 
naar Laakdal komt. Het gezamenlijke doel van al deze middelen is om de gevolgen van corona 
dragelijk te maken voor hen die dit het hardste nodig hebben. Het is inderdaad belangrijk om op maat 
te werken voor de mensen die dit nodig hebben. Schepen Raf Moons merkt op dat het om individuele 
steundossiers gaat en het beste orgaan om dit toe te passen is het Bijzonder Comité, omdat daar 
maatwerk inzake individuele steun mogelijk is. 

Raadslid Caroline Janssens verschilt daarin gedeeltelijk van mening. Het raadslid beaamt dat het 
Bijzonder Comité ook een goede basis biedt om een stuk van dat budget te gebruiken, maar ziet ook 
de noodzaak van een duidelijk plan inzake armoedebestrijding op langere termijn waar middelen 
structureel worden ingebed. 

Schepen Raf Moons antwoordt dat het belangrijk is om op maat te werken en dat kan enkel als men 
dat binnen het Bijzonder Comité doet.  Hij besluit dat bij steunverlening binnen het BCSD steeds de 
langere termijn in de gaten wordt gehouden. 

Op vraag van raadslid Caroline Janssens legt de voorzitter haar voorstel ter stemming voor. 

N-VA Laakdal vraagt aan de OCMW-voorzitter om een duidelijk plan inzake armoedebestrijding uit te 
werken om deze middelen in te zetten daar waar het nodig is. 

Met 8 stemmen voor (Williams Anja, Daems Leander, Janssens Caroline, Vermeulen Niels, Helsen 
Jeroen, Mondelaers Paul, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem), 14 stemmen tegen (Smets 
Benny, Sels Frank, Mensch Jurgen, Van Hove Ils, Gielis Tine, Broeckx Gerda, Moons Raf, Nysmans 
Bob, Vanbel Felix, Devoghel Nele, Lintermans Hanne, Van de Weyer Theo, Baumans Bart, Hoes 
Stefaan) en 2 onthoudingen (De Rop Ingrid, Van Meijvis Louis) wordt dit voorstel verworpen. 

  



 
 

12.01 Goedkeuring samenwerking van de 6 gemeentes van de eerstelijnszone voor de 
uitbouw van een intergemeentelijke preventiewerking (ELZ 
Zuiderkempen/LOGO/CGG). 

 
BESCHRIJVING 

 
Aanleiding en Feitelijke context 

Er wordt gevraagd om de overeenkomst en het addendum tussen het centrum voor geestelijke 
gezondheidszorg, Logo Kempen en de 6 gemeentes van de ELZ zuiderkempen inzake 
intergemeentelijke preventiewerking goed te keuren. 

Op het vast bureau van 9 januari j.l. werd beslist om goedkeuring te verlenen om de voorgestelde 
thema's ( o.a. middelenpreventie en verkleinen gezondheidsongelijkheid) verder uit te werken binnen 
het project intergemeentelijke preventiewerking ELZ Zuiderkempen. Logo Kempen en CGG 
Kempen werkten samen een voorstel uit waarbij een preventieteam wordt samengesteld dat door 
beide organisaties ondersteund wordt vanuit hun specifieke expertise. Het werkgeverschap van dit 
preventieteam zal opgenomen worden door CGG Kempen. Financieel houdt dit voorstel in dat de 
gemeente haar deel van de cofinanciering overmaakt aan LOGO Kempen. De subsidies voor Laakdal 
komen automatisch terecht bij LOGO Kempen. LOGO Kempen stort het totale bedrag door aan CGG 
Kempen die het werkgeverschap zal opnemen. 

De Vlaamse overheid maakt 1,5 miljoen euro vrij om lokale besturen een financiële stimulans te geven 
als ze samen met ten minste één aanpalende gemeente binnen een eerstelijnszone een 
lokalepreventiewerking uitbouwen. Het bedrag van de subsidie bedraagt 3.000 euro per gemeente, 
vermeerderd met een bedrag per inwoner. Het aantal inwoners dat in aanmerking komt voor 
subsidiewordt gewogen. Dit betekent dat inwoners die recht hebben op een verhoogde 
tegemoetkoming in het kader van het RIZIV, dubbel worden geteld. Het bedrag per gewogen aantal 
inwoners bedraagt 0,08 euro.Aan die bijkomende gereglementeerde subsidie zijn voorwaarden 
verbonden: de samenwerkende gemeenten voorzien elk zelf in een cofinanciering die minstens even 
groot is als die van de Vlaamse Gemeenschap, en engageren zich om met de voorziene subsidie en 
de eigen inbreng personeel in te zetten voor de lokale preventiewerking voor de volledige looptijd van 
de legislatuur. De gemeenten kunnen zelf het werkgeverschap opnemen, of ze kunnen dit toewijzen 
aan een andere organisatie. 

De taken van de lokale preventiewerker bestaan er in bij te dragen tot het realiseren van de 
beleidsdoelstellingen van het Vlaamse preventieve gezondheidsbeleid en van de Vlaamse 
gezondheidsdoelstellingen. De gemeenten kiezen zelf om welke preventiethema's ze prioritair 
inzetten. Eén van de voorwaarden voor het toegekend krijgen van de subsidie is dat de gemeenten 
die kiezen om samen te werken tot dezelfde eerstelijnszone moeten behoren. Binnen onze 
eerstelijnszone zijn er op het vlak van preventie nog heel wat uitdagingen te vinden. Onder andere 
middelengebruik, verslaving en het toegankelijk maken van de geestelijke gezondheidszorg voor de 
meest kwetsbaren zijn thema's die hoog op de agenda staan. Binnen onze eerstelijnszone zijn CGG 
Kempen en LOGO Kempen partners die over de hele zone overkoepelend kunnen werken en 
expertise in huis hebben om met deze thema's aan de slag te gaan. 

Vertegenwoordigers van de zes gemeenten uit de eerstelijnszone (Geel, Herselt, Hulshout, Laakdal, 
Meerhout, Westerlo), CGG Kempen en LOGO Kempen beslisten om deel te nemen aan dit 
preventieinitiatief. 

De intentieverklaring werd ingestuurd. Nu wordt er verder overleg gepleegd met de andere gemeenten 
uit de eerstelijnszone en CGG Kempen om zo tot concreteafspraken en een uitgewerkt dossier te 
komen waarmee de subsidie dan uiteindelijk aangevraagd kan worden en de werking opgestart. 



 
JURIDISCH KADER 

 
Besluit van de Vlaamse regering van 30 januari 2009 betreffende de Logo's, laatst gewijzigd op 5 april 
2019 

Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 

Organieke wet van 8 juli 1976 

Beslissing vast bureau dd. 04/06/2020 

 
FINANCIELE EN BELEIDSINFORMATIE 

 
Actieplan 15: voorziene bedrag € 4432,08. (AC000167) Geïndexeerd en aangepast bedrag 4473, 91. 
Bijdrage in de werking. 

 
BESLUIT 

 
Met 21 stemmen voor (De Rop Ingrid, Van Meijvis Louis, Williams Anja, Daems Leander, Janssens 
Caroline, Vermeulen Niels, Helsen Jeroen, Smets Benny, Sels Frank, Mensch Jurgen, Van Hove Ils, 
Gielis Tine, Broeckx Gerda, Moons Raf, Nysmans Bob, Vanbel Felix, Devoghel Nele, Lintermans 
Hanne, Van de Weyer Theo, Baumans Bart, Hoes Stefaan) en 3 onthoudingen (Paul 
Mondelaers, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

Artikel 1 

De raad keurt de samenwerking van de 6 gemeentes van de eerstelijnszone voor de uitbouw van een 
intergemeentelijke preventiewerking (ELZ Zuiderkempen/LOGO/CGG) goed. 

Artikel 2 

De raad keurt de overeenkomst intergemeentelijke preventiewerking tussen Centrum voor Geestelijke 
Gezondheidszorg Kempen, LOGO Kempen en de gemeentes Geel, Herselt, Hulshout, Laakdal, 
Meerhout en Westerlo goed. 

Artikel 3 

De raad keurt het Addendum voor de overeenkomst CGG Kempen, Logo Kempen en Gemeente 
Laakdal betreffende intergemeentelijke preventiewerking goed. 

 
 

12.02 Goedkeuring partnerschapsovereenkomst VDAB - Lokale besturen Zuiderkempen 
2020-2025 en actieplan versterkte samenwerking 2020-2022. 

 
BESCHRIJVING 

 
Aanleiding en Feitelijke context 



Binnen ILV Tewerkstelling Zuiderkempen bouwen we aan een gedragen bovenlokale samenwerking 
om de tewerkstellingskansen in de regio Zuiderkempen te verhogen. Om lokale werkzoekenden 
sneller aan een job te kunnen helpen, is een verdere uitbouw van de samenwerking met VDAB 
cruciaal. Zowel de partnerschapsovereenkomst als het actieplan VDAB – Lokale besturen zal bij elk 
lokaal bestuur geagendeerd worden op de gemeenteraad en op de raad van maatschappelijk welzijn 
van juni 2020. 

Argumentatie 

VDAB en de lokale besturen van de Zuiderkempen sluiten een partnerschapsovereenkomst om de 
samenwerking in het kader van tewerkstelling te versterken en elkaar te ondersteunen waar nodig. 
Om tot de uitvoering van de partnerschapsovereenkomst over te gaan, werd een actieplan uitgewerkt 
dat 2-jaarlijks geëvalueerd, en waar nodig, bijgestuurd zal worden. Het actieplan versterkte de 
samenwerking VDAB - Lokale besturen Zuiderkempen en bevat 6 actiedomeinen die VDAB en de 
lokale besturen gezamenlijk willen opnemen en waarbinnen ze acties willen opzetten: flankerend 
onderwijsbeleid, randvoorwaarden, nederlands op de werkvloer, dienstverlening aan bedrijven, 
activeren en bemiddelen richting arbeidsmarkt en inclusieve economie. 

 
JURIDISCH KADER 

 
Decreet lokaal bestuur van 22 december 2017 

Organieke OCMW wet van 8 juli 1976 

 
FINANCIELE EN BELEIDSINFORMATIE 

 
BD 5 Sociale toegankelijke hulp-en dienstverlening, aanpak van onderbescherming 

AP 13 basisdienstverlening aan onze kwetsbare burgers 

AP 14 recht op zinvolle activiteit en maatschappelijke integratie 

AC 164 we versterken de competenties van mensen om afstand tot de arbeidsmarkt te verkleinen 

BD 9 Werken in eigen streek en lokale handel 

AP Ondersteunen van lokaal ondernemerschap 

 
BESLUIT 

 
Met 21 stemmen voor (De Rop Ingrid, Van Meijvis Louis, Williams Anja, Daems Leander, Janssens 
Caroline, Vermeulen Niels, Helsen Jeroen, Smets Benny, Sels Frank, Mensch Jurgen, Van Hove Ils, 
Gielis Tine, Broeckx Gerda, Moons Raf, Nysmans Bob, Vanbel Felix, Devoghel Nele, Lintermans 
Hanne, Van de Weyer Theo, Baumans Bart, Hoes Stefaan) en 3 onthoudingen (Paul 
Mondelaers, Laermans Richard, Vankrunkelsven Willem). 

Artikel 1 



Goedkeuring te verlenen aan de partnerschapsovereenkomst tussen de lokale besturen van de 
Zuiderkempen (Geel, Laakdal, Meerhout, Westerlo, Hulshout, Herselt) en VDAB Samen sterk voor 
lokaal werk in 2020-2025. 

Artikel 2 

Goedkeuring te verlenen aan het actieplan versterkte samenwerking lokale besturen Zuiderkempen en 
VDAB 2020-2022. 

 
 
 
 

31.00.a Interpellatie: Actuele cijfers kinderkansarmoede. 

 
BESCHRIJVING 

 
Raadslid Paul Mondelaers staat stil bij cijfers over de kinderkansarmoede. Kind en Gezin is donderdag 
met de cijfers van 2019 gekomen. Hieruit blijkt dat Laakdal slecht scoort en met een stijging van meer 
dan 25% in de 'kopgroep' van kinderkansarmoede is terecht gekomen. Dit terwijl de cijfers van 
Vlaanderen verbeterd zijn en de cijfers van de provincie Antwerpen hetzelfde zijn gebleven. 

Raadslid Paul Mondelaers vraagt om 1 parameter uit de 6 parameters te kiezen en daarvoor concrete 
cijfermatige doelstellingen vast te stellen, dus om een goed plan op te stellen. Raadslid Paul 
Mondelaers vraagt ook om een armoedetoets te doen bij elke beslissing die het college neemt. Het 
college zet nu vooral in op de parameter stimulatieniveau. Dat is natuurlijk prima, maar deze 
parameter is in Laakdal niet slecht. Tewerkstelling, inkomen en opleiding zijn de parameters die slecht 
zijn in Laakdal. Raadslid Paul Mondelaers vraagt om juist op die cijfers in te zetten.  

Schepen Raf Moons was verbaasd bij de cijfers, want hij heeft de laatste tijd andere cijfers 
doorgekregen. Men ziet bijvoorbeeld bij de werkloosheidscijfers dat Laakdal op 4,5% zit. Dat is het 
laagste in heel het arrondissement. Ook qua aantal leefloners zit Laakdal bij de laagste groep in heel 
het arrondissement. Naast de acties die op het stimulatieniveau zitten, zijn er ook heel veel acties die 
te maken hebben met tewerkstelling, zoals de samenwerking met de VDAB die vandaag is 
goedgekeurd. 

Om de cijfers beter te begrijpen heeft schepen Raf Moons donderdagavond al contact gezocht met 
Kind en Gezin. Het is belangrijk wat achter die cijfers zit en wat men op het werkveld ziet. Het bestuur 
van Laakdal zal samen met de professionals van Kind en Gezin zoeken naar de oorzaken. 

Raadslid Richard Laermans hoopt dat schepen Raf Moons niet de cijfers van Kind en Gezin in twijfel 
trekt. De kinderkansarmoede is al geruime tijd in de gemeenteraad aan de orde gekomen en telkens 
wordt de boot afgehouden. Stem! & Open Vld heeft al dikwijls gevraagd om een plan van aanpak te 
maken en om dit na verloop van tijd te evalueren. Schepen Raf Moons heeft dat echter telkens 
geweigerd. 

Schepen Raf Moons stelt dat er een plan is uitgewerkt wat in het meerjarenplan zit. De schepen trekt 
de cijfers ook absoluut niet in twijfel, maar hij wil weten hoe men tot die cijfers gekomen is om de juiste 
beslissingen te nemen; om het plan wat in het meerjarenplan zit bij te sturen. Dit zal dan aan het einde 
van het jaar duidelijk zijn. 

Burgemeester Tine Gielis legt uit dat al op verschillende manieren is gezocht naar mogelijke 
tegemoetkomingen om dat cijfer terug te dringen en dat ook heel vaak de grote veranderingen op de 
arbeidsmarkt, de socio-demografische verschuivingen of wijzigingen in het structurele federale of 



Vlaamse beleid aan de oorsprong liggen. De burgemeester wil zich hierachter echter niet verschuilen. 
Er moet een vertaalslag zijn naar het lokale niveau, maar men mag ook niet uit de weg gaan dat door 
bovenlokale beslissingen zaken doorsijpelen naar het lokale niveau. Burgemeester Tine Gielis zal 
samen met schepen Raf Moons die zoektocht blijven verder zetten. 

Dit agendapunt geeft verder geen aanleiding tot een beslissing. 

 
 
 
 
De voorzitter verklaart de zitting geheven om 20:41 uur. 
 
Algemeen directeur 
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